
Zápis z jednání zastupitelstva Obce Kořenov konaného dne 9.2.2022 

v zasedací místnosti Obecního úřadu v Kořenově od 16,00 hod 

 

Přítomno 8 zastupitelů: Luboš Marek, Stanislav Pelc, Vlastimil Plecháč, Petr Kučera, Tibor Hanzlík, 

Mgr. Lenka Lipská, Libor Masařík, Roman Čermák,  

Omluven: Ladislav Rösler 

Hosté: dle presenční listiny 

Zapisovatelka: Petra Slavíková 

Ověřovatelé zápisu: Libor Masařík a Roman Čermák 

 

Program jednání:  1. pozemkové záležitosti 

   2. kontrola zápisu a usnesení 

   3. různé 

   4. připomínky zastupitelů 

Hlasování: 8 x ano 

 

1. Pozemkové záležitosti 

 

1.1. Žádost J.K., Kořenov o zřízení věcného břemene na ppč. 2899/1 k.ú. Polubný pro uložení 

kanalizační přípojky k plánované novostavbě rodinného domu. 

K hlasování je předloženo zřízení věcného břemene na ppč. 2899/1 k.ú. Polubný pro vedení 

kanalizační přípojky pro každého vlastníka stavební parcely rodinného domu na ppč. 1526/8 k.ú. 

Polubný za jednorázovou úhradu 500 Kč. 

Hlasování: 7 x ano, Petr Kučera se zdržel 

 

1.2. Žádost K.K., Příchovice o pronájem pozemků ppč. 3103 k.ú. Příchovice u Kořenova a části 

ppč. 1611/2 k.ú. Polubný pro zemědělskou činnost. 

Petra Slavíková informuje, že pozemky jsou rodinou K. sekány už několik let. Část pozemku je 

udržovaná pouze do míst, která jsou dostupná, ostatní jsou podmáčené. 

K hlasování je předloženo uzavření nájemní smlouvy na ppč. 3103 k.ú. Příchovice u Kořenova a část 

ppč. 1611/2 k.ú. Polubný pro zemědělskou činnost s K.K., Příchovice za cenu 0,01 Kč/m2 ročně. 

Hlasování: 8 x ano 

 

1.3. Žádost C.Š., Štěpánkovice o koupi pozemku ppč. 2972/4 k.ú. Polubný při hranici s k.ú. Desná 

III pro vybudování sáňkařské a bobové dráhu u penzionu Beránek v Desné. 

Luboš Marek navrhuje pozemek pronajmout. Vlastimil Plecháč se ujišťuje, zda na pozemku není 

plánovaná nějaká investice, žádost konkrétní informace nepopisuje. Zastupitelstvo se shoduje 

s projednáním pronájmu pozemku. 

K hlasování je předloženo uzavření nájemní smlouvy na pozemek ppč. 2972/4 k.ú. Polubný za cenu 

3,- Kč/m2 ročně s C.Š., Štěpánkovice. 

Hlasování: 8 x ano 

 

1.4. Žádost A.P., Praha o odkoupení nebo pronájmu části ppč. 1087/12 k.ú. Polubný za účelem 

přístupu a osázení pozemku dřevinami dle žádosti. 

Luboš Marek sděluje, že tuto část pozemku má pronajatou nájemce v pětidomcích, v současnosti jsou 

zde vedeny sousedské spory, proto hovoří žadatelka o přístupu.  

K hlasování je předložen záměr prodeje nebo pronájmu části ppč. 1087/12 k.ú. Polubný. 

Hlasování: 8 x ne 

 

2.  Kontrola zápisu a usnesení 

Bez připomínek 

 

 

 

 



3.  Různé 

 

3.1. Příspěvky organizacím a spolkům 

 

3.1.1. Žádost Hospicu sv. Zdislavy, Liberec o finanční příspěvek na roční provoz.  

K hlasování je předložen návrh poskytnutí finančního daru na provoz Hospicu sv. Zdislavy, Liberec ve 

výši 10 tis. Kč pro rok 2022 

Hlasování: 8 x ano  

 

3.1.2. Návrh poskytnutí příspěvku na činnost Centrum sociálních služeb Jablonec nad Nisou, p.o. 

Stanislav Pelc sděluje, že se jedná o odlehčovací službu pro občany.  

K hlasování je předložen návrh finančního daru ve výši 10 tis. Kč Centru sociálních služeb Jablonec 

nad Nisou, p.o.  pro rok 2022 

Hlasování: 8 x ano 

 

3.1.3. Žádost o poskytnutí příspěvku na činnost ZDRAVOŠ PÉČE s.r.o., Rokytnice nad Jizerou 

Stanislav Pelc připomíná, že společnost aktivně operuje u občanů v Kořenově. 

K hlasování je předložen návrh finančního daru ve výši 35 tis. Kč na činnost ZDRAVOŠ PÉČE s.r.o. 

Rokytnice nad Jizerou pro rok 2022 

Hlasování: 8 x ano 

 

3.1.4. Žádost ZŠ Horní Tanvald, Údolí Kamenice o poskytnutí příspěvku na činnost školy. 

Školu navštěvují žáci z Kořenova. Vlastimil Plecháč vznesl dotaz na počet žáků. Stanislav Pelc 

sděluje, že školu osobně navštívil a oceňuje práci učitelů. 

K hlasování je předložen návrh finančního daru ve výši 5 tis. Kč na činnost školy Základní škola, 

Tanvald, Údolí Kamenice 238, příspěvková organizace pro rok 2022 

Hlasování: 8 x ano 

 

3.1.5. Žádost o poskytnutí příspěvku na činnost Občanského sdružení zdravotně postižených 

Tanvald. 

Luboš Marek sděluje, že z Kořenova je ve spolku hodně členů. Stanislav Pelc sděluje, že spolek 

každoročně dokládá vyúčtování daru. 

K hlasování je předložen návrh finančního daru ve výši 40 tis. Kč na činnost Občanského sdružení 

zdravotně postižených Tanvald pro rok 2022 

Hlasování: 8 x ano 

 

3.1.6. Žádost o poskytnutí příspěvku na činnost Jizerské o.p.s. Bedřichov 

K hlasování je předložen návrh finančního daru ve výši 25 tis. Kč na činnost Jizerské o.p.s. Bedřichov 

pro rok 2022 

Hlasování: 8 x ano  

 

3.1.7. Žádost TJ Sokol Horní Polubný, z.s. o poskytnutí příspěvku na sportovní akce pro rok 2022 

Stanislav Pelc informuje, že spolek pořádá velký cyklistický závod, finance použijí zejména na ceny. 

K hlasování je předložen návrh finančního daru ve výši 10 tis. Kč TJ Sokol Horní Polubný, z.s. pro 

rok 2022 

Hlasování: 8 x ano 

 

3.1.8. Žádost Mysliveckého sdružení Desná – Kořenov o příspěvek na činnost 

Roman Čermák navrhuje 10 tis. Kč. Luboš Marek informuje, že spolku je ještě poskytována doprava 

při odvozu krmení apod. 

K hlasování je předložen návrh finančního daru Mysliveckému sdružení Desná – Kořenov ve výši 5 

tis. Kč pro rok 2022 

Hlasování: 8 x ano 

 

 



3.1.9. Žádost Klubu psích sportů Desná o příspěvek na činnost  

Luboš Marek sděluje, že klub poskytuje kotce pro odchycené psy z Kořenova, obci to ušetří nemalé 

peníze, vlastník psa se tak najde dříve, než se odveze pes do útulku. Vlastimil Plecháč se dotazuje na 

počet psů. Petra Slavíková sděluje, že se odchyt uskuteční o víkendu, spolek má čtečku čipů a pes se 

ještě o víkendu dostane k majiteli 

K hlasování je předložen návrh finančního daru Klubu psích sportů Desná ve výši 10 tis. Kč pro rok 

2022 

Hlasování: 8 x ano 

 

3.1.10. Žádost R.F., Příchovice reprezentant Endura ECHT GOLD TEAM Příchovice 

v motocyklových závodech o finanční podporu na nadcházející závodní sezónu.  

Stanislav Pelc informuje, že se v loňském roce dobře umístil v závodech. 

K hlasování je předložen návrh finančního daru R.F., Příchovice  ve výši 10 tis. Kč pro rok 2022. 

Hlasování: 8 x ano 

 

3.1.11. Žádost o poskytnutí příspěvku na činnost SOSHIKI – klubu bojových umění a sportů Tanvald, 

z.s. 

Luboš Marek sděluje, že klub střídavě navštěvují místní a bylo by vhodné klub podpořit, aby byl 

zachován. Mgr. Lenka Lipská navrhuje pro příště doplnění žádostí o členy z Kořenova. 

K hlasování je předložen návrh finančního daru ve výši 10 tis. Kč SOSHIKI – klubu bojových umění a 

sportů Tanvald, z.s. pro rok 2022 

Hlasování: 8 x ano  

 

3.1.12. Žádost Českého svazu včelařů, z.s. ZO Tanvald  o poskytnutí příspěvku na činnost 

Vlastimil Plecháč sděluje, že smržovský spolek má také členy z Kořenova, Stanislav Pelc sděluje, že 

mohli požádat, ale žádost nepodali. 

K hlasování je předložen návrh finančního daru ve výši 3 tis. Kč Českému svazu včelařů, z.s., ZO 

Tanvald pro rok 2022. 

Hlasování: 8 x ano 

  

3.1.13 Žádost SHŠ Artus Bohemia, z.s. o poskytnutí příspěvku na činnost.  

Stanislav Pelc informuje, že se jedná o šermířský spolek, který zdarma předvádí své vystoupení na 

Štěpánce, náklady si hradí sami.  

K hlasování je předložen návrh finančního daru ve výši 10 tis. Kč SHŠ Artus Bohemia, z.s. pro rok 

2022. 

Hlasování: 8 x ano 

 

3.2. Stanislav Pelc informuje, že obec má letos fixovanou cenu silové elektřiny a bude nutné 

schválit pro další období ceny, které v současnosti mohou nabídnout pouze v aktuální podobě na burze 

s platností nabídky 24 hodin. Navrhuje, aby před příštím jednání zastupitelstva byla podána znovu 

aktuální nabídka a projeví se, kterým směrem se cena hýbe. Luboš Marek sděluje, že se obec musí 

rozhodnout, zda bude fixovat cenu na rok nebo na dva. Vlastimil Plecháč požaduje celkové náklady 

obce na elektřinu a na plyn. Zastupitelé byli seznámeni s cenami energií od 2019 a aktuálním návrhem 

na další dva roky.  

 

3.3. Stanislav Pelc informuje, že MAS Rozvoj Tanvaldska by mohl poskytnout dotace na zřízení 

počítačové učebny ve škole až do výše 1,3 mil. Kč. Luboš Marek informuje, že žádost o dotaci na 

školní hřiště ještě nebyla projednána, do konce května by mělo být rozhodnutí. Zároveň Stanislav Pelc 

informuje, že na nový povrch příchovického hřiště ještě není rozhodnuto, zda budou přiděleny dotace.  

K hlasování je předloženo podání žádosti o dotace na zřízení počítačové učebny v Základní škole 

v Kořenově čp. 800 z MAS Rozvoj Tanvaldska 

Hlasování: 8 x ano 

 

 

 



3.4. Nákup nakladače 

Stanislav Pelc informuje, že zastupitelům bylo zasláno na vědomí, že je možnost zakoupit nakladač 

splňující Euro 3 za cenu 602 tis. plus DPH, na stroj lze navěsit různé nářadí. Vlastimil Plecháč 

navrhuje zakoupit traktor s čelním nakladačem. Luboš Marek sděluje, že pracovníci obce chtějí 

nakladač. Velký traktor chtějí zachovat pro protahování, je tam špička a vzadu radlice. Vlastimil 

Plecháč navrhuje užívání traktoru pro celoroční provoz. Požaduje, aby při koupi nového stroje byl 

určen zaměstnanec, který ho bude mít na starosti. Sděluje, že musel dát 4kolku na obec, dal ji 

v pořádku, a když ji vzal na práce, byla ve špatném stavu. Luboš Marek oponuje, že už od Čápa byla 

4kolka ve špatném stavu, nesouhlasí se sdělením pana Plecháče. Dále sděluje, že nakladač budou 

obsluhovat pouze zaměstnanci obce, vybrali si tento typ z důvodu, že je to obratnější stroj. Vlastimil 

Plecháč připomíná, že je potřeba odfrézovat u zastávek autobusu. Roman Čermák se domnívá, že se 

neprávem posuzuje řidič pluhu, když tu práci nedělá rád. J.F. se domnívá, že pracovat pro obec 

nepůjde žádný řidič za pár korun. Vlastimil Plecháč se domnívá, že není třeba koupit stroje ale ruce, 

zaměstnance je nutné řádně zaplatit. J.F. se domnívá, že stroj není dobrý výběr, navrhuje koupit něco 

více spolehlivého s fungující hydraulikou. Luboš Marek sděluje, že se jedná o nový stroj, do staršího 

by se muselo investovat, nakladač u obce neslouží celodenně. J.F. se domnívá, že je nejlevnější právě 

z důvodu, že to není spolehlivý stroj a spousta lidí s ním není spokojená.  Luboš Marek sděluje, že 

technické služby v Jablonci si ho chválí. Tibor Hanzlík se domnívá, že silnější stroj by byl potřeba u 

firmy, co dělá zemní práce, nikoli obec. Vlastimil Plecháč sděluje, že požaduje, aby cesty byly 

uklizené a stroje byly v pořádku. Luboš Marek sděluje, že se jedná o doprodej posledních kusů s Euro 

3.  Roman Čermák sděluje, že s bobkem se nadělá nejvíce práce, čistí s ním zastávky, chodníky, dobře 

se manipuluje, jeho cenu nezná. Luboš Marek se domnívá, že nakladač je pro obecní potřeby vhodný a 

jako nový stroj má záruku. Stanislav Pelc sděluje, že v Desné si podobný stroj chválí.  

K hlasování je předložen nákup nakladače Schmidt 2016  

Hlasování: 7 x ano, Vlastimil Plecháč proti 

 

4.  Připomínky zastupitelů 

 

4.1. Vlastimil Plecháč se dotazuje na odeslání peněz na pomoc po tornádu. Luboš Marek sděluje, 

že třikrát upomínali obec, aby zaslali smlouvu, kontaktoval i kraj. Stanislav Pelc sděluje, že nebyli 

schopni ani poslat číslo účtu. Vlastimil Plecháč sděluje, že by peníze poslal přímo do nějaké vesnice. 

Stanislav Pelc informuje, že starosta mluvil se starostkou obce, 3 x ji žádal o zaslání podkladů a poté 

byla odvolaná. Luboš Marek se dotazuje, zda měl ty peníze obci nutit. Sděluje, že obec chtěla poslat 

peníze na účet a on po nich požadoval, aby to bylo smluvně zajištěné, že jsou konkrétně na školu, jak 

rozhodlo zastupitelstvo, a nebyli schopni poslat smlouvu. Vlastimil Plecháč se domnívá, že se mělo do 

obce rovnou zajet.  

4.2. Vlastimil Plecháč sděluje, že H.F. nemohl dát do školky dítě, protože už nebylo místo, proto 

vozí dítě do Zlaté Olešnice. Mgr. Lenka Lipská sděluje, že kapacita byla naplněná a dítě ještě nebylo 

tříleté, byla s matkou dohodnutá, že pokud se místo uvolní, bude informována. Vlastimil Plecháč se 

domnívá, že je to místní dítě a pokud nebude chodit do školky s místními, bude s olešnickými. Mgr. 

Lenka Lipská sděluje, že starší syn pana F. chodil do školky v Kořenově, ale do školy chodil jinam.  

4.3. Vlastimil Plecháč se dotazuje na skácení suchých stromů u restaurace U Zvonku. Petra 

Slavíková sděluje, že jsou na obecním. M.F. sděluje, že budou skáceny.  

4.4. Vlastimil Plecháč se dotazuje na vývoj nové ČOV Příchovice. Stanislav Pelc sděluje, že řízení 

vede vodoprávní úřad a nemělo by nic vadit vydání stavebního povolení.  

4.5. Vlastimil Plecháč požaduje dát do územního plánu zákaz apartmánových bytů. Stanislav Pelc 

sděluje, že bytové domy tu povoleny nejsou, jedná se o přestavby současných objektů nebo výstavba 

rodinných domů, kde zákon umožňuje stavbu nazývat stále rodinným domem do výše až tří bytových 

jednotek. I.Š. sděluje, že v obci Chotěvice je omezení v územním plánu na 8 lůžek. Petra Slavíková se 

domnívá, že to souvisí s ubytováním. Luboš Marek souhlasí nahlédnout do územního plánu Chotěvic 

pro hledání použitelného nástroje. I.Š. se domnívá, že by apartmány nevadily, kdyby se jejich 

uživatelé chovali slušně. M.D. informuje, že se 4kolkami jezdí ve stopách a jezdí vysokou rychlostí.  

4.6. Stanislav Pelc informuje, že Policie ČR provedla noční akci na driftaře, kteří po spadu sněhu 

vysokou rychlostí projíždí silnice v obci a množí se na ně stížnosti občanů. Policie té noci zajistila 8 

vozidel s pokutou za rychlost. Stanislav Pelc chválí jejich práci.  



 

 

4.7.  Vlastimil Plecháč se dotazuje na jednání s panem P.S. ve věci údržby silnice v době ledovky. 

Luboš Marek informuje, že pan S. odpověděl na dopis, který byl Vlastimilem Plecháčem zaslán spolu 

s podpisy stěžující si na údržbu silnic v Příchovicích, pan S. sdělil, že ledovka se vytvořila najednou 

v celém kraji. Vlastimil Plecháč sděluje, že to namrzalo už dříve, varoval, že se vytvoří ledovka a 

dispečer neposlechl místostarostu, aby to přijeli posypat. Luboš Marek sděluje, že pan S. předložil 

výkazy jízd, že vozidla jezdila, ale uvízla v kolonách aut. Roman Čermák sděluje, že všechny hovory 

na dispečink jsou nahrávané. Stanislav Pelc sděluje, že volal mimo dispečink. Luboš Marek informuje, 

že si na Silnice LK nepředali informaci zavčas. J.F. sděluje, že z telefonátu nebylo jednoznačné, že 

mají vyjet hned. Dále mu bylo sděleno, že žádná schůzka s obcí nebyla. Vlastimil Plecháč informuje, 

že mu bylo řečeno, že si obec stěžovat nebude, protože je vše v pořádku. J.F. se dotazuje, zda je 

v pořádku, když vůz neprojede 36 hodin, od soboty ráno projeli až v neděli večer. Roman Čermák jako 

pluhař informuje, že držel pohotovost a raději vyjel dříve na stanoviště do Harrachova, jelikož jsou 

Příchovice zasekané auty, a nestihl by splnit 30 minut do výjezdu vozidla. Jen cesta do Harrachova 

z Příchovic mu trvala 40min. Stanislav Pelc sděluje, že se jedná o vozidla těch, kteří tu nejsou 

ubytovaní, ale přijedou pouze na jediný den. Roman Čermák sděluje, že tato vozidla mu parkují až 

před vchodem. Luboš Marek se domnívá, že se stížnost vede kolem jediného dne, kdy spadl déšť náhle 

a najednou všude. Vlastimil Plecháč informuje, že kolem areálu U čápa projede strašně moc aut a 

neprojel tam sypač. Tibor Hanzlík sděluje, že jeho prioritou zimní údržby je, aby se hlavně 

protahovalo místním a aby se místní dostali do práce. Petr Kučera navrhuje, aby se do budoucna 

údržba řešila předem a ne takto zpětně. Vlastimil Plecháč se domnívá, že zastupitelé nechtějí údržbu 

řešit např. prosazením navrácení depa do Desné k tunelu. Roman Čermák se domnívá, že největším 

problémem je neúměrně vysoký nárůst vozidel a např. na Jizerku se musí jet za rozbřesku, protože 

později se nedá jet mezi kolonami aut. Vlastimil Plecháč navrhuje zakoupit vlastní sypač. Stanislav 

Pelc oponuje, že obec dopadne stejně jako vozidla silnic, že uvíznou v koloně a nelze provádět údržbu 

a  vydávat náklady na majetku, který není obecní. Stanislav Pelc se domnívá, že poslední dva roky 

silničáři fungují dobře. P.K. sděluje, že silnice na Příchovice je samé díry. Stanislav Pelc sděluje 

názor, že se jedná o odpadávání soli z kol z hlavní silnice a navíc v kopci každoročně byly závěje. J.F. 

se dotazuje, proč tedy silnice nedají v kopci zásněžky. P.K. se domnívá, že je chybou zavírat silnici 

I.třídy při kalamitě, měla by se naopak více udržovat. Luboš Marek sděluje, že se kopec zavírá pro 

kamiony, jelikož silnici kamiony zacpaly a neprojel ani autobus, ani sanitka, uzavření má závažné 

důvody. P.K. navrhuje osadit obec zákazem stání mimo vyhrazená parkoviště a vybírat pokuty. 

Stanislav Pelc sděluje, že policie pokuty vybírá, řidiči jsou bohužel drzí a ignorují i policii, která 

nemůže být všude.  Luboš Marek sděluje, že jel několikrát v pluhu a auta skutečně parkují nevhodně, 

nedá se pluhovat pořádně. L.R. se dotazuje na údržbu v dolních Rejdicích, silnice minulý týden byla 

udržovaná minimálně. U lanovky si silnici pluhuje vlastník lanovky, ale pluh z Příchovic někdy zamíří 

na Český Šumburk a ne na Zlatou Olešnici. Stanislav Pelc informuje o trase vozidla z Nové Vsi, jedná 

se o průjezd několika obcemi. Roman Čermák sděluje, že je s údržbou spokojený, požaduje, aby se 

ráno dostal do práce, aby se k domu dostala sanitka a aby se večer dostal z práce. Zároveň se dotazuje 

přítomných řidiček, jestli mají problém se zimní údržbou silnice. Sdělují, že silnice jim nevadí, ale 

vadí jim množství víkendových návštěvníků s vozidly, kteří neumí jezdit ani s náhonem na 4 kola. J.F. 

se domnívá, že kdyby bylo posypáno, tak i tito neumělci by projeli. Vlastimil Plecháč má za to, že 

když budeme všichni spokojení, tak nikdy nedocílíme toho, aby se to zlepšilo. J.F. sděluje, že před 

deseti lety se jezdilo s pluhy mnohem více a údržba byla vyhovující. Roman Čermák sděluje, že 

údržba silnic má snižovat následky a ne honit každou vločku. Sděluje, že kolem jejich domu každý 

den jezdí ženy řidičky do práce v půl šesté a do té práce dojedou. J.F. sděluje, že je v plánu lhůta 12 

hodin zajištění sjízdnosti a proto dispečer nezvedne ihned. Luboš Marek nesouhlasí, že by nebylo 

protažené včas, každé ráno vidí silnice protažené. Stanislav Pelc potvrzuje, že mezi pátou a šestou je 

na Příchovicích protažené. K uzavření silnice I.třídy sděluje, že obec dlouhodobě bojuje za to, aby 

byla pro kamiony uzavřena po celou zimu, jelikož když se silnice pro kamiony uzavře, je na silnici 

klidný provoz, kamiony se mohou odklonit na hraniční přechod Hrádek n.Nisou. Mgr. Lenka Lipská 

sděluje, že i v tom dni s ledovkou jela na Světlou a dojela, ale v jiném dni byla svědkem, že 

v zatáčkách u Šourků klidně parkují 3 vozidla. M.F. připomíná, že se provoz ucpává u Běchovické 



chaty. Navrhuje rozšířit silnici do míst, kde jsou nyní tyče bránící vjezdu na trávník. Vlastimil Plecháč 

sděluje, že pan S. byl na místě, počítal projíždějící vozy a zastává názor, že je potřeba více sypat. 

 

Diskuse 

L.R. konstatuje, že jako místní žijeme tam, kam jiní jezdí na dovolenou. Navrhuje projednat nešvar, 

který se táhne již několik let, a to petardy a ohňostroje, s přírůstkem turistů je to o víkendu jak na 

bojové linii, obec je v CHKO, proč neudělat obecní vyhlášku, posoudit, zda pokuty nejdou udělit na 

vrub ubytovatelům, když nejde zjistit konkrétního střílejícího. Domnívá se, že život v obci, která je 

turistickým regionem by neměl jít na vrub lidem, co tu žijí. Tibor Hanzlík souhlasí a děkuje za tento 

názor. Luboš Marek souhlasí se zjištěním možností vydání této vyhlášky.  

Vlastimil Plecháč se dotazuje na odměňování řadových zastupitelů, jelikož svou odměnu posílá 

hasičům nebo školce, a zjistil, že je také možné dostat mimořádnou odměnu a děti by dostali více. 

Stanislav Pelc sděluje, že odměňování je možné do dvojnásobku měsíční odměny a u řadových 

zastupitelů je to malá částka, proto na konci volebního 4letého období navrhoval 10 tis. Kč. J.F. se 

dotazuje Mgr. Lenky Lipské, zda ví, kolik navrhovala v mimořádné odměně před koncem roku 

starostovi a místostarostovi, považuje tu sumu za hodně peněz na jeho vkus. Vlastimil Plecháč sděluje, 

že nechce odměnu zastupitele. 

 

 

 

…………………………………….    ……………………………………. 

Libor Masařík, ověřovatel     Roman Čermák, ověřovatel 

 

 

 

   ………………………………………….. 

   Luboš Marek, starosta 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



USNESENÍ 

z jednání zastupitelstva Obce Kořenov konaného dne 9.2.2022 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje: 

1.1. zřízení věcného břemene na ppč. 2899/1 k.ú. Polubný pro vedení kanalizační přípojky pro 

každého vlastníka stavební parcely rodinného domu na ppč. 1526/8 k.ú. Polubný za 

jednorázovou úhradu 500 Kč. 

č.u. 1/22, 7 x ano, 1 x zdržel 

3.1.1. poskytnutí finančního daru na provoz Hospicu sv. Zdislavy, Liberec ve výši 10 tis. Kč pro rok 

2022 

č.u. 2/22, 8 x ano  

3.1.2. poskytnutí finančního daru ve výši 10 tis. Kč Centru sociálních služeb Jablonec nad Nisou, 

p.o.  pro rok 2022 

č.u. 3/22, 8 x ano 

3.1.3. poskytnutí finančního daru ve výši 35 tis. Kč na činnost ZDRAVOŠ PÉČE s.r.o. Rokytnice 

nad Jizerou pro rok 2022 

č.u. 4/22, 8 x ano 

3.1.4. poskytnutí finančního daru ve výši 5 tis. Kč na činnost školy Základní škola, Tanvald, Údolí 

Kamenice 238, příspěvková organizace pro rok 2022 

č.u. 5/22, 8 x ano 

3.1.5. poskytnutí finančního daru ve výši 40 tis. Kč na činnost Občanského sdružení zdravotně 

postižených Tanvald pro rok 2022 

č.u. 6/22, 8 x ano 

3.1.6. poskytnutí finančního daru ve výši 25 tis. Kč na činnost Jizerské o.p.s. Bedřichov pro rok 2022 

č.u. 7/22, 8 x ano  

3.1.7. poskytnutí finančního daru ve výši 10 tis. Kč TJ Sokol Horní Polubný, z.s. pro rok 2022 

č.u. 8/22,  8 x ano 

3.1.8. poskytnutí finančního daru Mysliveckému sdružení Desná – Kořenov ve výši 5 tis. Kč pro rok 

2022 

č.u. 9/22, 8 x ano 

3.1.9. poskytnutí finančního daru Klubu psích sportů Desná ve výši 10 tis. Kč pro rok 2022 

č.u. 10/22, 8 x ano 

3.1.10. poskytnutí finančního daru R.F., Příchovice  ve výši 10 tis. Kč pro rok 2022. 

č.u. 11/22, 8 x ano 

3.1.11. poskytnutí finančního daru ve výši 10 tis. Kč SOSHIKI – klubu bojových umění a sportů 

Tanvald, z.s. pro rok 2022 

č.u. 12/22, 8 x ano  

3.1.12. poskytnutí finančního daru ve výši 3 tis. Kč Českému svazu včelařů, z.s., ZO Tanvald pro rok  

2022. 

č.u. 13/22, 8 x ano 

3.1.13 poskytnutí finančního daru ve výši 10 tis. Kč SHŠ Artus Bohemia, z.s. pro rok 2022. 

č.u. 14/22, 8 x ano 

3.3. podání žádosti o dotace na zřízení počítačové učebny v Základní škole v Kořenově čp. 800 

z MAS Rozvoj Tanvaldska 

č.u. 15/22, 8 x ano 

3.4. nákup nakladače Schmidt 2016  

č.u. 16/22, 7 x ano, 1 x ne 

 

Zastupitelstvo obce doporučuje:  
1.2. uzavření nájemní smlouvy na ppč. 3103 k.ú. Příchovice u Kořenova a část ppč. 1611/2 k.ú. 

Polubný pro zemědělskou činnost s K.K., Příchovice za cenu 0,01 Kč/m2 ročně. 

č.u. 17/22, 8 x ano 

1.3. uzavření nájemní smlouvy na pozemek ppč. 2972/4 k.ú. Polubný za cenu 3,- Kč/m2 ročně 

s C.Š., Štěpánkovice. 

č.u. 18/22, 8 x ano 



 

Zastupitelstvo obce zamítá: 

1.4. záměr prodeje nebo pronájmu části ppč. 1087/12 k.ú. Polubný. 

č.u. 19/22, 8 x ne 

 

 

 

 

 

……………………………………..   …………………………………… 

Luboš Marek, starosta     Stanislav Pelc, místostarosta 


